

8432SFTB/SFTG TRAVELLER FOLDING LOUNGE CHAIR

DESIGN BY FOERSOM & HIORT-LORENZEN MDD

W	61cm	24"	H	78cm	30.7"	Wgt	6,5kg	14.3lbs
D	72cm	28.4"	S	42cm	16.5"			

Beskrivelse/Description/Beschreibung

Traveller spisestol er en ny fortolkning af den klassiske klapstol, som er fuldkommen i stil med trenden indenfor møbler, som går mod mere fleksibilitet. Et møbel som, til trods for dets design, ikke dikterer, hvor det skal benyttes, men som kan benyttes både inden-og udendørs, enten som værende den primære stol eller blot som en ekstra stol. Traveller spisestol er bygget op omkring en letvægtig udendørs aluminiumsramme, som let kan foldes sammen. Både det polstrede sæde og ryg er fremstillet i Cane-line Tex® med QuickDryFoam®, som gør det overflødigt at tilføje hynder til stolen. Klapstolen er alletiders til det urbane sted, hvor pladsen er knap; en tagterrasse, en balkon eller blot en stol til at "tage med" en tur i parken eller på stranden. Traveller spisestolen er designet af Foersom & Hiort-Lorenzen MDD.

The Traveller dining chair is a new interpretation of the classic folding dining chair that is entirely in line with the trend towards more flexible furniture. Furniture, which does not dictate a specific area of use through its design, but can be placed both indoors and outdoors, either as the main chair or as extra seating. The Traveller dining chair is built around a lightweight aluminium frame that folds easily.

Equally functional is the quilted seat and back made from Cane-line Tex® and QuickDryFoam®, making cushions obsolete. This folding chair is great for urban areas where space is limited: a rooftop, a balcony or simply to take along to the park or the beach. The Traveller dining chair is designed by Foersom & Hiort-Lorenzen MDD.

Der Traveller Esststuhl ist eine Neuinterpretation des klassischen Klapp-Esstuhls und folgt damit vollständig dem Trend zu flexibleren Möbeln. Möbel, die auf Grund ihres Designs keine bestimmte Nutzung vorgeben, sondern im Haus als auch im Freien verwendet werden können, sowohl als Hauptstuhl als auch als Extrasitzgelegenheit. Der Traveller Esststuhl besteht aus einem leichten, problemlos einklappbaren Aluminiumgestell. Ebenso funktional ist der gesteppte Sitz- und Rückenüberzug aus Cane-line Tex® and QuickDryFoam®, der Kissen überflüssig macht. Dieser Klappstuhl ist ideal geeignet für die Stadt, wo das Platzangebot oft eingeschränkt ist: für Dachterrasse, Balkon oder aber einfach für den Strand oder den Park. Entworfen wurde der Traveller Esststuhl von Foersom & Hiort-Lorenzen MDD.

